
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-09-11, § 13 

 

 Tid: 11 september 2008 kl 16.00 – 16.20 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 25 september 2008 

  

 

 

Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Joakim Larsson (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)   

Gulan Avci (fp)  

Mustafa Tümtürk (s)   

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)   

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande  

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)   

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s) tjänstgörande  

Kenneth Nilsson (s)   

Bo Holmberg (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp)  

Lotten von Hoffsten (v) tjänstgörande  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Ann-Charlotte 

Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 



  

 § 13 

Ny park inom stadsutvecklingsområdet Årstadal i Liljeholmen 

Dnr E2008-520-01403 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden godkänner redovisningen rörande anläggande av ny park 

 inom stadsutvecklingsområdet Årstadal i enlighet med kontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 18 augusti 2008.  

 

Nämndens behandling av ärendet 

 

Framlagda förslag till beslut 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) enligt följande: 

 

Det är angeläget att en förskola tillskapas i området. Ärendet visar på de problem som 

uppkommer när exploatering genomförs enbart utifrån kommersiella intressen. 

Kommunal och kommersiell service, samt ytor för lek och rekreation behövs i alla 

stadsdelar. 

 

Tyvärr är detta inte någonting som kommer tills stånd om inte kommunen agerar redan 

innan byggnationen genomförs. Dessa nyttigheter är oundgängliga i ett modernt och 

väl fungerande samhälle, men får tyvärr inget uttryck i den efterfrågan som styr 

bostadsproducenternas planering. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


